

Schůze představenstva +/- FEL

1.5.2025, Bar Desítka, Šermířská 2378, 169 00 Praha 6-Břevnov

Přítomní:

Představenstvo: Tomáš Havel, Jan Hamacek, Richard Randák, Richard Kropáček, Anna Glöcknerová

Další: Gabriel Szabó, Barbora Jonášová, Václav Fišer, Tobiáš Vinklárek, Jiří Albert Povolný, Tomáš Kysela, Štěpán Ošlejšek

Schůzi vede: Tomáš Havel, Richard Randák (od bodu 4)

Omluvení:

Přítomní debatují o jméně člena Povolného.

Havel: Ticho, vole!

Schůze začala v 20:20

Bod 1: Schválení programu schůze

Představenstvo +/-FEL schvaluje program schůze ve znění:

Usnesení 25-03-01

- (a) Schválení programu schůze
- (b) Schválení zápisu z minulé schůze
- (c) Volba předsedy klubu
- (d) Volba místopředsedy klubu
- (e) Přijetí členů mimo FEL
- (f) Různé

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Výsledek: Přijato.

Bod 2: Schválení zápisu z minulé schůze

Představenstvo +/-FEL schvaluje zápis ze schůze

Usnesení 25-03-02

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Výsledek: Přijato.

Bod 3: Volba předsedy klubu

Probíhá diskuze o volbě předsedy. Barbora Jonášová navrhuje Annu Glöcknerovou a následně Jana Hamacka, kteří oba post z různých důvodů odmítli. Barbora Jonášová následně dočasně přebírá zápis schůze. Václav Fišer se ze zájmem táže, zda bývalý předseda Tomáš Havel nechce být předsedou i pro nadcházející období, který roli také odmítá, nebude-li to nutné. Po krátké diskuzi, během které Václav Fišer připomíná povinnosti předsedy klubu, se výběr kandidátů zúžil na Richarda Kropáčka a Richarda Randáka. Tomáš Havel se tedy finálně táže, zda je Richard Randák ochoten přjmout post předsedy. Richard Randák souhlasí, ovšem varuje před četností gramatických chyb v jeho písemném projevu.

Představenstvo hlasuje o zvolení Richarda Randáka předsedou klubu +/-FEL. Usnesení 25-03-03

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 1

Výsledek: Přijato.

Všichni zúčastnění připíjí novému předsedovi. Předseda (Richard Randák) přebírá vedení schůze

Bod 4: Volba místopředsedy klubu

Richard Randák navrhuje Richarda Kropáčka na post svého místopředsedy.

Jiří Albert Povolný navrhuje přerušit schůzi za účelem hromadného odchodu pro koupi piva. Představenstvo návrh odmítá.

Richard Radnák z důvodu nejistoty vyjádřené Richardem Kropáčkem diskutuje možnost volby Jana Hamacka na post místopředsedy. Po rozsáhlé diskuzi o vhodnosti obou kandidátů, zodpovědnostech místopředsedy a hře kámen-nůžky-papír se Jan Hamacek rozhoduje roli přijmout.

Představenstvo hlasuje o schválení Jana Hamacka místopředsedou klubu +/-FEL. Usnesení 25-03-04

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 1

Výsledek: Přijato.

Bod 5: Schválení přijetí členů mimo FEL ČVUT

Tomáš Havel přebírá slovo, aby představil situaci. Dále se celé představenstvo ujistí, že chápou situaci.

Představenstvo hlasuje o souhlasu s přijetím K. D. K. do klubu.

Usnesení 25-03-05

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0

Výsledek: Přijato.

Představenstvo hlasuje o souhlasu s přijetím K. S. do klubu.

Usnesení 25-03-06

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 1

Výsledek: Přijato.

Bod 6: Různé

Václav Fišer opět přebírá zápis schůze.

Tomáš Havel nadnáší komisařství. Představenstvo diskutuje o pozicích v klubu. Richard Kropáček zmiňuje potřebu naplnění roli provozního pro komunikaci s TPO, hlášení událostí a rezervace místností. Tomáš Havel zmiňuje pozici PR. Jan Hamacek dále uvádí roli HR, správce financí, koordinátora pro merch apod. Je otevřena diskuze na téma toho, kteří ze členů by se těchto rolí mohli zhostit, ale nedochází k pevnému usnesení.

Probíhá diskuze ohledně financí klubu a jejich separaci, a zároveň ohledně grémia. Jan Hamacek zmiňuje, že akce Tužidlo bude v plusu, pokud se zaplní.

Diskuze ohledně registrace nových členů. Tomáš Havel zmiňuje „pseudo-registrační“ formulář na webu, který se ne vždycky zpracovává, a jak přesně postupovat se zájemci, kteří ho vyplní. Gabriel Szabó navrhuje, že by na základě formuláře mohla být přidělena role „neregistrovaný člen“. Probíhá diskuze o propagaci klubu na Discordu.

Probíhá diskuze ohledně náboru nových členů do klubu. Tomáš Havel vyzdvihuje metody Martina Šťastného („prezentace, konverzace, pivo, dýmka“) jako v minulosti úspěšné.

Richard Kropáček navrhuje rozšířit povědomí o stávajících akcích. V tomto kontextu jsou zmíněny deskovky plánované na příští týden, a je diskutováno, jak podpořit účast i aktuálně méně aktivních členů.

Je zmíněno plánované přepracování formuláře na webových stránkách.

Jan Hamacek připomíná, že máme klubový účet, jsme v plusu, a bylo by dobré tyto finance smysluplně použít na akce. Táže se Richarda Randáka, zda se bude opět konat akce Šachy, který to potvrzuje.

Probíhá diskuze ohledně klíčů od kanceláře, jelikož předseda klubu aktuálně není držitelem klíčů. Je dohodnuto, že se situace vyřeší operativně.

Závěrem je opět diskutováno, jak zvýšit účast nových členů na klubových akcích. Richard Kropáček zmiňuje, že STOH navrhol udělat FEL deskovky na FELu.

Schůze skončila v 22:38

Zapsal/a: Tomáš Havel, Barbora Jonášová, Václav Fišer
(Čeká na schválení)